
 
PROTOKÓŁ   Nr 72.2013 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 1 sierpnia  2013 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Mariusz Dembiński - dyrektor ZGKiM w Tłuszczu   
2. Renata Duraj           -  specjalista ds. zamówień publicznych  
 
  
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Sprawy bieżące . 
3. Zapoznanie się z korespondencją. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty.  
 
Ad2. Zaproszony na dzisiejsze posiedzenie Komisji Pan Mariusz Dembiński , 
dyrektor ZGKiM w Tłuszczu  przedstawił informacje dotyczące realizacji 
inwestycji wodociągowych przez ZGKiM tj.  
1.Budowa wodociągu w Kozłach. Termin oddania SUW- u w Kozłach jest na 
koniec września br. Badania wody surowej na SUW-ie nie wyszły najlepiej, jest 
konieczność z pompowania tej wody czyli oczyszczenia pokładów i dopiero po 
uzdatnieniu  ta woda będzie nadawała się do użytku. Niesłychanie ważną rzeczą 
jest, żeby ta stacja miała tzw. rozbiór wody, czyli musi być podłączona do sieci 
wodociągowej do której są podłączeni odbiorcy. Samo podłączenie 
mieszkańców Kozłów i Wólki Kozłowskiej może być nie wystarczające tym 
bardziej,  że nie można mieszkańców przymusić do podłączenia się w ciągu 
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powiedzmy dwóch miesięcy od wybudowania sieci. W związku z tym 
konieczne jest wybudowanie sieci z Kozłów do ulicy Nowej, gdzie jest sieć 
wodociągowa z SUW na ul. Wąskiej i spięcie tych dwóch sieci, wtedy woda z 
Kozłów zasili i trochę odciąży SUW na ul. Wąskiej. Określona wartość tej 
inwestycji to kwota 3 mln zł . Został złożony wniosek do Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska na pożyczkę na tą inwestycję i czekamy na 
podpisanie umowy. Następnie ogłosimy przetarg i roboty powinny ruszyć.  
 
2. Druga inwestycja to budowa wodociągu w miejscowości Chrzęsne w 
kierunku  Zalesia, kwota 100 000 zł netto. Mamy opracowany kosztorys z 
którego wynika, że za tą kwotę zostanie wybudowane ok.  430 mb wodociągu 
do ulicy Złotej i Mysliwieckiej. Firma będzie prowadziła te prace metodą 
przewiertów. Do 15 sierpnia firma planuje rozpocząć prace. 
 
3. Kolejna rzecz, to SUW w Łysobykach. Po zrobieniu szczegółowej analizy, 
będą występował do Rady o zdjęcie tej inwestycji z harmonogramu inwestycji 
gminnych przynajmniej w części, a to tylko dlatego, że 100 razy ważniejszą 
rzeczą jest zmodernizowanie SUW na ulicy Wąskiej. Po modernizacji ten SUW 
zwiększy swoją wydajność dwukrotnie i wydajność będzie wynosiła 90m3  na 
godzinę.  Z naszych wyliczeń wynika, że praktycznie zaspokoi  wszystkie 
potrzeby zwodociągowania gminy, bo to wystarczy na 18 000 ludzi.  
W tej chwili z SUW korzysta 6 000 ludzi i za chwilę mogę mieć z tym kłopot. 
Może się nawet okazać że nie będzie konieczna budowa SUW w Łysobykach, 
chyba że 90 % gminy zostanie podłączona do sieci wodociągowej, to wtedy jako 
stacja wspomagająca owszem. Ja bym proponował, żeby w tym roku zostawić 
oczywiście jakąś kwotę w budżecie i wykonać  drugi odwiert w studni i 
przeprowadzić badania tej wody.       
Najważniejsze jest oczywiście doprowadzenie  wodociągu do Jadwinina, bo tam 
po prostu nie ma wody. Moja propozycja jest taka, że zgodnie z obecnym 
trendem i budową SUW w Łysobykach,   do tych  4 mln zł wartości 
kosztorysowej trzeba jeszcze dołożyć 1,3 mln zł  na budowę ponad 5 km sieci 
wodociągowej, żeby doprowadzić wodę do Jadwinina.  
Modernizacja SUW w ulicy Wąskiej jest o pół miliona tańsza, a dociągnięcie 
wody od ulicy Zjazdowej na Borkach do Jadwinina przez ulicę Wołomińską w 
Jasienicy, to jest koszt 600 000 zł, czyli już praktycznie z tych różnic mamy 
wodę do Jadwinina z SUW w Tłuszczu. Do tej sieci wodociągowej może być 
włączona 3 000 Jasienica i dlatego będę wnioskował do Rady, aby modernizacja  
SUW w ulicy Wąskiej była priorytetem. Jedną studnię mam nieczynną, druga 
ciągnie resztkami sił i dlatego min. jest tyle awarii, wyłączeń wody.  
 
Radny Mirosław Sobczak  – nie zgadzam się z dyrektorem, bo gdyby SUW na 
ulicy Wąskiej był nieczynny, czy Kozły będą w stanie pokryć zapotrzebowanie.  
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Dyrektor Dembiński – nie całe.  
 
Radny Sobczak – no nie pokryją a rozmawiamy o ilości istniejących przyłączy. 
 
Dyrektor Dembiński - może się okazać, że budowa SUW w Łysobykach będzie 
konieczna może za 10 lat, a nie w chwili obecnej. Teraz naprawdę ważniejsze 
jest zmodernizowanie SUW w ulicy Wąskiej niż wybudowanie SUW w 
Łysobykach.     
 
Radny Mirosław Szczotka- dla mnie to ta stacja może być w Zagościńcu, tylko 
żeby woda była w Jasienicy, Miąsem i Jadwininie.  
 
Wytworzyła się dyskusja w wyniku której radny Sobczak powiedział, że 
mieszkańcy muszą się dowiedzieć jaki jest podział środków i jaka jest realizacja 
wydatków na poszczególne tereny, a dyrektor Dembiński powiedział, że 
modernizacja SUW w ulicy Wąskiej nie jest tylko dla mieszkańców Tłuszcza 
którzy mają wodę, tylko dla tych, którzy tej wody jeszcze nie mają.   
 
Radny Włodzimierz Fydryszek zapytał, czy  ZGKiM nie mógłby odbierać 
śmieci od prywatnych przedsiębiorców . 
 
Dyrektor Dembiński odpowiedział że nie może, ponieważ nie jest wpisany na 
listę Wojewody. Poza tym ZGKiM nigdy nie zajmował się  zbiórką śmieci i 
podejmowanie nowego zadania  wiązałoby się z dodatkowym zatrudnieniem 
osób, nie mówiąc już o sprzęcie.  
W tym temacie także odbyła się dyskusja .  
 
Przewodniczący Komisji zapytał dyrektora, jak wygląda współpraca ze spółką 
wodną. 
 
Dyrektor odpowiedział, że na chwilę obecną otrzymał jedno zlecenie od spółki 
wodnej na prace w Chrzęsnem na ulicy Zasobnej i prace zostały już wykonane.  
W najbliższym czasie ma mieć kolejne zlecenie na wykoszenie rowu w 
Jasienicy i wykopanie drugiego rowu. 
 
Pani Renata Duraj na prośbę Komisji przedstawiła informacje dotyczące 
ogłoszenia przetargów  będących w przygotowaniu  na:  
-  budowę wodociągu w Kozłach i  Wólce Kozłowskiej, 
-  dostawę energii elektrycznej, 
-  budowę drogi ulicy Leszczynowej, 
-  budowę drogi łączącej ulicę Parafialną z ulicą Napoleońską,  
-  budowę drogi w Jaźwiu, 
-  roboty wykończeniowe w budynku gimnazjum w Jasienicy, 
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-  modernizacja  dróg gminnych ( budowa 4 chodników ),  
-  remont  łazienek w budynku szkoły w Miąsem, 
-  termomodernizacja budynku Przedszkola w Tłuszczu. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto ustalał  specyfikację istotnych warunków 
zamówienia na odbiór odpadów komunalnych . 
 
Pani Duraj odpowiedziała, że wydział UGK w  Urzędzie.   
   
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1. Pismo mieszkańców Wspólnoty Mieszkaniowej przy ulicy Kraszewskiego 5 i 
Wspólnoty Mieszkaniowej przy ulicy Sienkiewicza 3 skierowane do Burmistrza  
w sprawie zwiększenia częstotliwości wywozu śmieci z lokali. 
Pismo wraz z odpowiedzią z Urzędu i pismem przewodnim skierowanym do 
komisji stałych Rady Miejskiej  podpisanym przez Sekretarza Gminy, stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
Komisja zapoznała się i do tematu powróci na kolejnym posiedzeniu Komisji po 
konsultacji  radnego Fydryszka z mieszkańcami Wspólnoty Mieszkaniowej. 
 
2. Zarząd OSP Jasienia zwraca się z prośbą o zwiększenie dotacji na 
modernizację budynku OSP w Jasienicy do kwoty 60 000 zł . 
Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Komisja opiniuje pozytywnie. 
 
3. Opinia głównego specjalisty ds. infrastruktury drogowej dotycząca podziału 
nieruchomości działki nr ewid. 2133 obręb Jasienia ulica Leśna, załącznik nr 3 
do niniejszego protokołu.  
Opinia jest negatywna, ponieważ dotychczasowy układ granic ewidencyjnych w  
sposób wystarczający zapewnia dostęp do drogi gminnej ulicy Leśnej.  
Komisja popiera stanowisko pracownika wydziału ID, głównego specjalisty ds. 
infrastruktury drogowej. 
 
4. Pismo radnych okręgu nr 3  Rady Miejskiej w Tłuszczu Włodzimierza 
Malinowskiego i Roberta Szydlika w którym informują, że nie wyrażają 
sprzeciwu odnośnie zamiany części działki nr 501/1 przy ulicy Słowiczej zajętej 
pod drogę gminną na część działki należącej do Gminy Tłuszcz, przylegającej 
do posesji mieszkańca przy ulicy Poniatowskiego ( działka nr 579) . 
Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Komisja zapoznała się.  
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Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 20 sierpnia  2013 
roku godzina 16.00.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        
                                                                                  Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          
                                                                                      Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 19 sierpnia  2013 r. 
                                                                                        


